

# 證券買賣 \$0 佣金

## \$0 Brokerage Rate Privilege

(Applicable to Both Buy and Sell Orders)



適用於  
買入及賣出  
交易

成功申請登記或開立證券戶口及/或電子證券交易服務及/或被邀請參與證券交易推廣之客戶即獲證券交易佣金優惠。

Customer who has successfully registered or applied for Securities Account opening and/or Electronic Securities Trading Service and/or is being invited to join the Securities Trading Promotion will be entitled to Securities Trading Brokerage Rate Privilege.

第1至第6個  
交易月買入及  
賣出之交易

1<sup>st</sup> to 6<sup>th</sup>

Trading Month  
for Both Buy and  
Sell Orders

**\$0** 佣金優惠  
Brokerage Rate Privilege

- 證券熱線、網上及流動證券交易，最高可獲佣金回贈HK\$10,000  
Securities Hotline, Internet & Mobile Securities Trading, Entitled Brokerage Refund with a Cap of HK\$10,000

第7至第12個  
交易月買入及  
賣出之交易

7<sup>th</sup> to 12<sup>th</sup>

Trading Month  
for Both Buy and  
Sell Orders

**0.1%**

佣金優惠  
Brokerage Rate Privilege  
(適用於網上及流動證券交易)  
(For Internet &  
Mobile Securities Trading)

**0.125%**

佣金優惠  
Brokerage Rate Privilege  
(適用於證券熱線交易)  
(For Securities Hotline Trading)

其他優惠  
Other  
Privileges

- 350股票積分獎賞 350 Bonus Points Reward
- 豁免存入股票費用 Share Deposit Fee Waiver
- 認購新股手續費減半 50% IPO Handling Fee Discount

大眾銀行(香港)  
PUBLIC BANK (HONG KONG)

顧客熱線

8107 0818

www.publicbank.com.hk

備註：  
Remarks:

- 於大眾銀行(香港)有限公司(「本行」)成功申請登記或開立證券戶口及/或電子證券交易服務及/或被邀請參與證券交易推廣之客戶，皆可享有12個交易月(「優惠期」)之經紀佣金優惠、350股票積分獎賞、首6個交易月之存入股票費用豁免和認購新股手續費減半之優惠(「本推廣」)。Customer who has successfully registered or applied for securities account opening and/or Electronic Securities Trading Service and/or is being invited to join the Securities Trading Promotion with Public Bank (Hong Kong) Limited ("the Bank") will be entitled to the Brokerage Rate Privilege for 12 Trading Months ("Privilege Period"), a reward of 350 Bonus Points, Share Deposit Fee Waiver & 50% IPO Handling Fee Discount for the first 6 Trading Months ("the Promotion").
- 經紀佣金優惠只適用於經本行之證券交易熱線及/或網上證券交易服務及/或流動證券交易服務所提交及執行之買入及賣出交易所涉及之經紀佣金。證券交易熱線指經本行證券交易員買賣證券的電話熱線。  
The Brokerage Rate Privilege only applies to buy and sell orders placed and executed through the Bank's Securities Trading Hotline and/or Internet Securities Trading Service and/or Mobile Securities Trading Service. Securities Trading Hotline refers to the telephone hotline for securities trading conducted by the Bank's dealer.
- 350股票積分獎賞只可用作換取本行即時股票報價服務。  
The reward of 350 Bonus Points can only be used to redeem for the Bank's Real-Time Stock Quote Service.
- 豁免存入股票費用只適用於首個交易月至第6個交易月存入之股票。  
Share deposit fee waiver applies to share deposit during the 1<sup>st</sup> to 6<sup>th</sup> Trading Month only.
- 本推廣之合資格客戶在首個交易月至第6個交易月經本行認購新股可獲手續費減半。  
Customers entitled to the Promotion will be offered 50% discount on the handling fee for subscription of new issues via the Bank during the 1<sup>st</sup> to 6<sup>th</sup> Trading Month.
- 本推廣不適用於現時仍然享用本行任何其他證券交易相關推廣優惠之客戶。  
The Promotion does NOT apply to any customer who is still enjoying any other securities trading related promotion privilege(s) of the Bank.
- 本推廣須受條款及細則約束，詳情請向本行職員查詢或瀏覽本行網站 www.publicbank.com.hk。The Promotion is subject to terms and conditions. For details, please contact the Bank's staff or visit the Bank's website at www.publicbank.com.hk.
- 本行有權隨時修訂、暫停或終止本推廣及更改條款及細則，而毋須另行通知。本行亦有權不提供本推廣予任何個別客戶，而毋須提出任何理由。如有任何爭議，本行對本推廣之所有事宜均有最終決定權，並對所有相關人士具約束力。本文件的中、英文版本如有任何差異，概以英文版本為準。  
The Bank reserves the right to modify, suspend or terminate the Promotion and to amend the terms and conditions at any time without prior notice. The Bank also reserves the right not to provide the Promotion to any customer without giving any reason. In case of any disputes, the decision of the Bank on all matters relating to the Promotion shall be final and binding on all parties concerned. Should there be any discrepancy between the English and Chinese versions of this document, the English version shall apply and prevail.
- 本文件所載資料並未經證券及期貨事務監察委員會或任何監管機構審查，亦非就任何證券服務或交易作出建議、要約及/或招攬。  
The information contained in this document has not been reviewed by Securities and Futures Commission or any regulatory authorities in Hong Kong. Also, it is not a recommendation, an offer and/or a solicitation for any securities service or transaction.

風險披露聲明：  
Risk Disclosure:

投資涉及風險，證券價格可升可跌，甚至可能變得毫無價值。買賣證券未必一定能夠賺取利潤，並可能會招致損失。故在作出任何投資決定前，閣下應詳細閱讀有關的風險披露聲明及小心衡量本身的投資目標、投資經驗、財政資源及其他相關條件以決定是否適合參與任何投資項目。假如閣下對風險披露聲明，或在進行交易或投資中所涉及之性質、風險及適合性的任何方面有不清楚或不明白的地方，閣下應尋求獨立的專業意見。  
Investment involves risk. Price of securities is subject to upward and downward movements and may become valueless. It is likely that losses will be incurred rather than profits made as a result of buying and selling securities. Before making any investment decision, you should read the relevant risk disclosure statement and be careful in evaluating your investment objective, investment experience, financial resources and other relevant conditions to see whether you are suitable for taking part in any investment. You should seek independent professional advice if you are uncertain of or have not understood any aspect of the relevant risk disclosure statement or the nature, risks and suitability of trading and investment.

由大眾銀行(香港)有限公司刊發  
Issued by Public Bank (Hong Kong) Limited

大眾銀行(香港)  
PUBLIC BANK (HONG KONG)

Customer Hotline

8107 0818

www.publicbank.com.hk